
Årsberetning for Skjebergrittet 2024 

Skjebergrittet 2024 ble arrangert med stort engasjement og solid oppslutning fra deltakere, frivillige 
og samarbeidspartnere. Gjennom året har vi arbeidet systematisk for å levere et velorganisert 
arrangement med søkelys på sikkerhet, kvalitet og opplevelser for deltakerne. 

Forberedelser 

Dugnader: 

• Løypedugnad: Det var meget god deltakelse på løypedugnaden. God organisering og bruk av 
firehjuling gjorde merkingen effektiv og presis. Denne innsatsen gjorde det lettere å fullføre 
merkingen rett før rittet. 

• Arenadugnad: Arenadugnaden hadde også et solid oppmøte. Gjerder og tydelig merking 
sikret at arenaen var klar for rittdagen. 

Rittdagen 

Deltakelse: Skjebergrittet 2024 hadde totalt 63 deltakere, registrert gjennom EQtiming. 

Tilbakemeldinger: Deltakerne ga positive tilbakemeldinger på løypens kvalitet og arrangementets 
gjennomføring. Spesielt ble den gode atmosfæren og de tydelige rutinene trukket frem. 
Værforholdene var ideelle for terrengsykling, med tørr og fast løype som la til rette for gode 
prestasjoner og en flott opplevelse for deltakerne. 

Evaluering av ulike områder 

• Vakter: Det var noe uklarhet om når vaktene kunne dra fra postene. For neste år vil vi innføre 
tydeligere rutiner, inkludert en bekreftelse fra vaktene om at de er på riktig sted, samt et ark 
med viktige telefonnummer. 

• Løypemerking: Merkingen fungerte utmerket, og arbeidet under løypedugnaden var en viktig 
bidragsyter til dette. 

• Kiosk: Kiosken gikk nesten for godt, da vi gikk tom for vaffelrøre og bakervarer. Dette skal vi 
tilrettelegge bedre for neste år. 

• Sanitet: Vi vil evaluere muligheten for å bruke en annen leverandør for sanitetstjenester neste 
år. 

• Parkering: Noen deltakere opplevde avstanden fra parkering til arena som for lang. Dette vil vi 
arbeide med å forbedre. 

• Speakertjeneste: Det oppsto tekniske problemer med lydanlegget, og dette skal testes 
grundigere neste år. Det er også ønskelig å sende SMS med sikkerhetsinformasjon før start via 
EQtiming. 

• Etterarbeid: Alle bidro til oppryddingen, og dette sikret en rask og effektiv avslutning på 
arrangementet. 

Økonomisk resultat 

Rittet gikk med et underskudd på 6,718.03 kr, hovedsakelig grunnet kostnader knyttet til premier, 
sanitet og tidtaking. En detaljert oversikt over økonomien finnes som vedlegg til denne rapporten. 



Fremover 

Evalueringsmøtet ble avholdt rett etter sommeren, og dette la grunnlaget for arbeidet med neste års 
arrangement, som finner sted den 21. juni 2025. Planleggingen vil starte i januar 2025, og vi vil ta 
hensyn til evalueringspunktene fra årets arrangement for å sikre forbedringer og en enda bedre 
opplevelse for alle involverte. Det er også ønske om å legge til en sosial bankett etter rittet for å takke 
de frivillige. 

Takk til alle som bidro til å gjøre Skjebergrittet 2024 til et vellykket arrangement! 



 

 

Budsjett Skjebergrittet 

Kategori 2024 (Faktisk) 2025 (Budsjett) 

Inntekter 
  

Påmeldingsgebyr 12 517,48 15 000 

Kiosk 1 107 6 000 

Sum driftsinntekter 13 624 21 000 

Utgifter 
  

Telenor M2M mobildata 1 185 1 185 

Premier til barn 2 600 2 000 

Utstyr til arena 954,3 1 000 

Kioskvarer 3 008,45 3 000 

Kommissær NCF 1 199,8 0 

EQ-timing 3 456,63 4 000 

Leie av festivaltoalett 3 419 3 500 

Leie av ATV 719,33 1 500 

Sanitetsoppdrag m/ambulanse 3 500 0 

Gatedalen miljøanlegg - søppel 300 300 

Strøm og andre kostnader 0 2 000 

Sum utgifter 20 342,51 18 485 

Oppsummering 

• Totale inntekter (2024): 13 624 

• Totale utgifter (2024): 20 342,51 

• Resultat (2024): -6 718,51 

• Totale inntekter (2025): 21 000 

• Totale utgifter (2025): 18 485 

• Resultat (2025): +2 515 

 

 


